

Title (en)

Cylinder, particularly for a printing works.

Title (de)

Zylinder, insbesondere für eine Druckerei.

Title (fr)

Cylindre notamment d'imprimerie.

Publication

**EP 0356293 A1 19900228 (FR)**

Application

**EP 89402222 A 19890804**

Priority

FR 8811129 A 19880823

Abstract (en)

This cylinder is characterised in that it comprises a first inner tubular sleeve (2) designed to interact with a supporting shaft and a second outer tubular sleeve (3) which is arranged around the first and is coaxial relative to this and the outer surface of which is designed for receiving a working coating, the two sleeves being connected by means of at least one radial spacer (4), and in that the first and second inner and outer tubular sleeves and the said at least one radial spacer are made of fibre-reinforced resin. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce cylindre est caractérisé en ce qu'il comprend un premier manchon tubulaire interne (2) adapté pour coopérer avec un arbre de support et un second manchon tubulaire externe (3) disposé autour du premier et coaxial à celui-ci, dont la surface extérieure est adaptée pour recevoir un revêtement de travail, les deux manchons étant reliés par au moins une entretoise radiale (4), et en ce que les premier et second manchons tubulaires interne et externe et ladite au moins une entretoise radiale, sont en résine renforcée de fibres.

IPC 1-7

**B41F 13/08**

IPC 8 full level

**B41F 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B41F 13/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4178664 A 19791218 - MCLOUGHLIN NELSON E [US]
- [Y] DE 1229548 B 19661201 - WINDMOELLER & HOELSCHER
- [Y] DE 1250838 B
- [Y] DE 502022 C 19300726 - WINKLER MASCHF, et al
- [Y] US 1787187 A 19301230 - BRUESHABER MARTIN W
- [Y] US 1802038 A 19310421 - SPRINGSTEAD JOHN F
- [A] EP 0243718 A1 19871104 - SCHAEFFLER WAEZLAGER KG [DE]

Cited by

DE9208449U1; CN110588139A; CN101954778A

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0356293 A1 19900228; FR 2635718 A1 19900302**

DOCDB simple family (application)

**EP 89402222 A 19890804; FR 8811129 A 19880823**